
 

 

Beantwoording vragen voorafgaand aan de oriënterende commissies 

 

Nummer DOC-18-108556 

Zaaknummer Z-17-013442 

Naam commissielid E. v.d. Bosch 

Fractie CDA 

Onderwerp Commissievragen CDA cie. Ruimte 15 november RVS 

principeverzoek voor het realiseren van een logiesverblijf voor 

de huisvesting van arbeidsmigranten aan de Centrale Markt 7 

Zwaagdijk-Oost 

Datum waarop de vraag is gesteld 12 november 2018 

Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur, voorafgaand aan de oriënterende commissie. 

Portefeuillehouder A. van Langen  

Afdeling Omgevingszaken  

 

 

1.  Is er inmiddels al een akoestisch onderzoek geweest? (in de QuickScan staat dat dit nog 

moet gebeuren) 

antwoord  Nee. Dit onderzoek wordt bij de aanvraag om een omgevingsvergunning ingediend. 

2. Op welk moment wordt gebruikelijk de toets m.b.t. brandveiligheidseisen uitgevoerd? 

(in de QuickScan staat dat dit nog moet gebeuren) 

Antwoord Bij de aanvraag omgevingsvergunning. 

3. Hoe wordt de geluidsweringseis gerealiseerd? 

Antwoord Aan de hand van de uitkomsten van het akoestisch onderzoek wordt het bouwplan 

ontworpen.  

4. De norm is 0,5 parkeerplaats per slaapplek, zal dit wel voldoende zijn? (60 personen) 

Antwoord Dit is conform de door de raad gestelde eis. 

5. Commissie Ruimtelijke Kwaliteit heeft op basis van het vorige –inmiddels ingetrokken- 

principe verzoek geadviseerd, en constateerde toen dat er meer aandacht moest zijn 

voor de buitenruimte. In dit nieuwe principeverzoek kan ik niet terugvinden of deze 

Commissie Ruimtelijke Kwaliteit opnieuw gekeken heeft naar deze nieuwe aanvraag. Is 



 

 

dit wel of niet gebeurd en hoe luidde hun advies? 

Antwoord Het nu in behandeling zijnde principeverzoek is nog niet aan de welstandscommissie 

voorgelegd. Het gebouw is overigens bij de behandeling van het eerdere 

principeverzoek reeds goedgekeurd door de welstandscommissie. 

Buiten het wettelijk kader adviseert de commissie extra aandacht te besteden aan de 

buitenruimte. De buitenruimte is ten opzichte van het eerdere principeverzoek mede 

naar aanleiding van het advies van de welstandscommissie aangepast. 

6. Is in dit geval beoordeling van de Agrarische Bedrijven Commissie nodig? (ik meen dat 

we hadden afgesproken dat we dit in alle gevallen t.a.v. aanvraag huisvesting 

arbeidsmigranten zouden doen) 

Antwoord Dit is alleen aan de orde bij plannen van agrariërs.   

7. Ik lees in het stuk dat beheer, toezicht en nachtregistratie goed zijn geregeld. Dit gaat 

over wie voor welke periode in het gebouw is gehuisvest. Er staat dat de beheerder 

uiteraard mutaties door moet geven aan de gemeente.  Wanneer arbeidsmigranten 

korter dan 4 maanden in Nederland zijn, moeten zij zich inschrijven bij het RNI (register 

niet ingezetenen) in Alkmaar, en wanneer dit langer is dan 4 maanden, moeten zij zich 

inschrijven (en zo nodig weer uitschrijven) bij de gemeente. (ivm Burgerservicenummer 

en verzekering) Heeft de beheerder hierin ook een verantwoordelijkheid? 

Antwoord Bij een verblijf voor korter dan 4 maanden regelt Paul Jong de inschrijving bij het RNI. 

Bij een langer verblijf is de arbeidsmigrant persoonlijk verantwoordelijk voor de 

inschrijving als inwoner (ingezetene). Paul Jong wijst de medewerkers op deze 

verplichting. Ook bij het uitschrijven bij de gemeente biedt Paul Jong hulp aan de 

werknemers. 

 

 

 


